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Detailed Research Program  
Provide

a) Title of Research 

b) Hypotheses

c) Background (including researcher’s prior publications and experience)

d) Objectives

e) Summary of Methods (including ongoing and proposed protocols, data analysis, sample size and potential pitfalls, where applicable)

f) Significance/Importance 

This document has restricted editing settings that only allow double-spaced text using 12-point font size in Arial, with 1-inch margins all around.

Upload a maximum of 10 pages exclusive of references and figures. Four additional pages may be uploaded for figures and references.
Détail du programme de recherche 

Précisez

a) Titre du programme de recherche

b) Hypothèses

c) Contexte du programme (y compris les publications antérieures du chercheur et son expérience)

d) Résumé des Objectifs

e) Résumé des méthodes (y compris protocoles en cours et protocoles proposés, analyse des données, taille de l’échantillon et embûches possibles, où applicable)

f) Signification / Importance

Ce document comporte des réglages d’édition restreints qui autorisent uniquement un texte à simple interligne avec police de caractère Arial de taille 12. 

Téléchargez un maximum de 10 pages sans compter les références et les illustrations. Quatre pages additionnelles peuvent être téléchargées pour les illustrations et les références.
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